



CYL REVOLVE

CYLINDER

INSTALLATION INSTRUCTIONS FOR LED PENDANT CYLINDER INSTRUCTIONS D'INSTALLATION POUR CYLINDRE DEL PENDANT

INSTALLATION FOR LED FLUSHMOUNT CYLINDER

1. Turn power OFF from the electrical panel before starting installation.
2. Remove nuts holding the mounting bracket to the canopy of the fixture and set nuts aside.
3. Install mounting bracket onto outlet box using supplied screws.
4. Loosen the setting screw of canopy to adjust the length of cable and then fasten the setting screw.
5. Connect supply wires to fixture wires and insulate with included wire nuts. Connect green ground wire of power supply to green wire of fixture (cut off ring terminal). Connect white wire of power supply to white wire of fixture. Connect black wire power supply to black wire of fixture. Make certain there are no exposed strands of wire.
6. Choose the required correlated colour temperature (CCT) by the CCT switch which is on the top of the fixture.
7. Attach the fixture to the mounting bracket by fastening the canopy using supplied nuts. Make sure canopy is flush to the ceiling and no wires are exposed.

INSTRUCTIONS DE MONTAGE :

1. Coupez l'électricité à partir du panneau électrique avant de commencer l'installation.
2. Enlevez les noix qui retiennent le support de montage à canopée de luminaire et mettez les noix de côté.
3. Installez le support de montage sur la boîte électrique à l'aide des vis fournies.
4. Dévissez les vis de fixation de l'avent pour régler la longueur du fil, ensuite serrez les vis de fixation.
5. Connecter les fils d'alimentation au fils de montage et isoler avec les écrous inclus. Connectez fil de terre de l'alimentation au fil vert du luminaire (coupé anneau). Connectez le fil blanc de l'alimentation au fil blanc du luminaire. Connectez le fil noir de l'alimentation au fil noir du luminaire. Assurez-vous qu'il n'y a pas de brins de fil exposés.
6. Choisissez la température de couleur désirée sur l'élément de commutation CCT au sommet du luminaire.
7. Attachez la luminaire au support de montage en fixant le canopée en utilisant les noix fournies. Assurez-vous que la canopée est au ras du plafond et aucun fils est exposé.

